
Referat Generalforsamling, Stødov Bakkers  

Grundejerforening 30. april 2022  

Antal deltagere: 53  

Antal stemmeberettigede: 29  

  

Dagsorden for den ordinære generalforsamling:  

1. Valg af dirigent  

Linda Lauritsen valgt  

2. Bestyrelsens beretning  

Formandens beretning -godkendt.(se vedlagte)  

3. Det godkendte regnskab forelægges til godkendelse  

Søren gennemgik det udsendte regnskab som blev enstemmigt godkendt 4. 

Fastsættelse af kontingent for det kommende år og budget for 2023 

kontingent for 2023 uændret -450 kr. pr. år - budget og kontingent - godkendt.  

5. Behandling af indkomne forslag  

Ingen rettidig indsendte forslag – udover to forslag fra bestyrelsen  

5.1. Bestyrelsens forslag – Ændring af foreningens vedtægter § 4.  

Da grundejerforeningen har mulighed for at udpege et bestyrelsesmedlem til Stødov 

vandværk foreslår bestyrelsen ændring af vedtægter § 4, således at valg af repræsentant 

til vandværket fremover bliver pkt. 8 på fremtidige dagsordner til ordinære 

generalforsamling i Stødov Bakkers grundejerforening.   

Ligeledes forslår Bestyrelsen også at pkt. 9. ændres fra: ”Eventuelt” (herunder sted for 

afholdelse af næste års generalforsamling) ” til ”Eventuelt”  

Dette med baggrund i at vi ikke på forhånd kan sige, hvor vi kan booke lokaler. 

Ændringer – godkendt  

  



  

5.2. Bestyrelsens forslag – Få lavet en rende til regnvand ved opkørsel til 

Kirkestien 7-59 (Knolden).  

Bestyrelsen foreslår at der etableres en rende ved opkørslen til Kirkestien 7-59, således 

at vand kan løbe væk og dermed reducere skader på vejen. Anslået pris: 25.000 kr.  

Forslag blev enstemmigt godkendt.  

6. Valg af medlemmer og suppleanter til bestyrelsen  

• Poul Erik Rasmussen er på valg - genvalgt  

• Jens Aage Sandbjerg er på valg og genopstiller ikke.  

Linda Lauritsen blev valgt ind i bestyrelsen  

Suppleanter  

1. Rasmus Aagård - valgt  

2 Leif Bech – valgt  

7. Valg af revisor.  

Henning Jørgensen - genvalgt.  

Valg af revisorsuppleant.  

Kirsten Søndergaard- valgt  

Jens Aage Sandbjerg forlader bestyrelsen efter 18 år som medlem af bestyrelsen, heraf 8 

år som formand. Jens Aage blev takket for det store arbejde han har lagt i bestyrelsen til 

gavn for alle grundejere og han vil blive savnet.  

8. Eventuelt   

• Jens Aage: Husk at det er forbudt at afbrænde haveaffald - Syddjurs kommune.  

  

  

  

• John Rasmussen forhører sig om mulighed for at grundejerforeningen får container 

ud én gang årligt til haveaffald og restaffald. Det bliver oplyst at tidligere lignende 



ordning blev annulleret, da grundejerforeningen modtog store ekstra regninger, da 

affaldet ikke blev sorteret. Det oplyses at en container med blandet affald koster 

mellem 12.000-15.000 kr. Da punktet er under eventuelt, opfordres John  

Rasmussen til at fremsætte forslaget næste år, hvis han ønsker det til afstemning.  

  

• Efter frist for indsendelse af forslag har Kaldysien 7 foreslået at der nedsættes et 

udvalg, som kan undersøge mulighederne for en fælles løsning affaldssortering. 

Således dåser, glas, plastemballage mv., opsamles på en central plads, i stedet for 

at alle sommerhuse i 2023 jf. RenoDjurs folderne, skal have tre separate 

skraldespande stående.  

Bestyrelsesmedlem Poul Erik har haft kontakt til RenoDjurs og de oplyser at det ikke er 

en mulighed og omkostninger ved en sådan ordning vil blive dyrere for enkelte 

grundejere end den besluttede ordning.  

• Som tidligere år, blev den manglende overholdelse af fartbegrænsning igen 

drøftet. Det blev foreslået at vi evt. kan laves klistermærker til grundeejere om 

fartbegrænsning. Eks. kan udlejere klister det op i deres sommerhus – evt. på 

flere sprog.  

  

Husk arbejdsdagen lørdag d. 4. juni 2022. Vi mødes ved 

trekanten kl. 9.30, hvor vi starter ud med kaffe og 

rundstykker. Vi plejer at bruge max 2 ½ time og slutter af med 

øl/vand.   


